
Protokół Nr VI/11 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 31 marca 2011 roku. 

Ad. pkt. 1. 
Obrady VI sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. 1000 modlitwą „Ojcze nasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, zaproszonych gości w osobach: Panią 

Joannę Sanik autora Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy 
Rudka na lata 2011 - 2032, Pana Tadeusza Januszewskiego autora zmian studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rudka oraz zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rudka w granicach 
zainwestowania, Panią Halinę Boratyńska Kierownik GOPS w Rudce, Pana Wójta, Radcę 
Prawnego, pracowników urzędu przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy skład rady w sesji uczestniczy 14 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pani Barbara Kryńska 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Honorata Rudkowska 
9. Pani Krystyna Safaryn 
10. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
11. Pan Tadeusz Uszyński 
12. Pan Jan Wiński 
13. Pan Ryszard Wiński 
14. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczył - Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski. 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Wójta o wprowadzenie do porządku obrad 
dzisiejszej sesji dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Rudka na lata 2011 — 
2032. 

Pan Wójt wyjaśnił, że sytuacja ta wynikła z uwagi na to, że w momencie 
przygotowywania materiałów na dzisiejszą sesję nie mieliśmy kompletu dokumentów 
dotyczących tego punktu. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż wpłynął również 
wniosek aby zmienić kolejność punktów w proponowanym porządku obrad dzisiejszej sesji, 
który został dostarczony w materiałach na sesję w następujący sposób: 



pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Rudka. 

pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Rudka w granicach zainwestowania. 

pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Rudka na lata 2011 - 2032. 

Po przedstawieniu proponowanej zmiany w porządku obrad Pan Przewodniczący zwrócił się 
z zapytaniem do radnych kto jest za tym aby wprowadzić przedstawioną zmianę w porządku 
obrad VI sesji Rady Gminy Rudka. 

W wyniku jawnego głosowania przedstawiona zmiana w porządku obrad została przyjęta 
jednogłośnie przez radnych (14 głosami). 

Podczas dalszego posiedzenia Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, 
sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rudka. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rudka w granicach zainwestowania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Rudka na lata 2011 — 
2032. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
za 2010 rok. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Rudce za rok 2010. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2011 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Rudka na lata 2011-2014. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na 2011 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w roku budżetowym 2012. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Rudka. 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia V sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 



W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia V sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (14 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 25 lutego br. 

1. zostały wydane zarządzenia w sprawie: 
- informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz deficycie/nadwyżce za 2010 rok, 
- powołania i składu zespołu interdyscyplinarnego, 
- przygotowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję, 
- sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rudka za 2010 rok 

2. odbyło się spotkanie z Dyrektorem Poczty Polskiej Oddział w Białymstoku nt 
funkcjonowania placówki Poczty Polskiej w Rudce. Zostałem poinformowany, że planowana 
jest zmiana organizacyjna placówki polegająca na przekształceniu FUP Brańsk w Rudce w 
Agencję Pocztową. Kontynuując swą wypowiedź wyjaśnił, że w tej sprawie wystąpimy z 
pismem o ponowne rozważenie i przeanalizowanie zmian organizacyjnych. Zaproponujemy 
możliwość umieszczenia FUP w mniej kosztochłonnych pomieszczeniach w budynku Urzędu 
Gminy Rudka. 

3. Podlaski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię nt. zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej w Rudce. 

4. Na dzień 5 kwietnia zostało ustalone spotkanie z przedstawicielami EDUKATORA w 
Łomży. 

5. Został ogłoszony przetarg na remont świetlicy w Kocach Borowych. Otwarcie ofert 
odbędzie się 6 kwietnia. 

6. został złożony wniosek na budowę boiska ORLIK. 

Kończąc stwierdził, że są to najważniejsze rzeczy, które chciałem Państwu 
przedstawić. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian, zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rudka został 
dostarczony w materiałach na sesję Czy w związku z proponowanym projektem są pytania. 

Pan Tadeusz Januszewski wyjaśnił, że studium dostosowaliśmy do potrzeb ustawy jak 
również do planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rudka. Wprowadzone korekty 
polegają na tym aby bez zmiany planu dopuszczać możliwość budowy inwestycyjnej jak 
również ułatwić realizację inwestycji. Kończąc swą wypowiedź wyjaśnił, że będzie 
możliwość budowania energii. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do 
Radnych kto jest za tym aby przyjąć w/w uchwałę proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. Uchwała ^uai-aia piz,_yjcia jcunugiusme przez K.aanycn. 



Uchwała Nr VI /22/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rudka w 
załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rudka w granicach zainwestowania. Projekt uchwały został dostarczony 
w materiałach na posiedzenie sesji. Czy w związku z proponowanym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Radnych 

kto jest za tym aby przyjąć w/w uchwałę proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Rudka w granicach zainwestowania było 14 głosów, 
(jednogłośnie). 
Uchwała Nr VI/23/ll Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rudka w granicach 
zainwestowania w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 7. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że kolejny punkt porządku obrad to podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie 
Gminy Rudka na lata 2011 - 2032. Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Pan Radny Michał Gawrysiak prosił o wyjaśnienie co będzie z budynkami, gdzie nie 
ma właścicieli. Na terenie gminy jest ich dość dużo. 

Pani Joanna Sanik wyjaśniła, że odpowiedzialnym jest osoba, która jest właścicielem 
nieruchomości. Nie należy to do obowiązków gminy. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Radnych 
kto jest za tym aby przyjąć w/w uchwałę proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Rudka na lata 2011 - 2032 było 
14 głosów, (jednogłośnie). 
Uchwała Nr VI/24/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
Programu usuwania wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Rudka na lata 2011 -
2032 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 8. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że jesteśmy w punkcie przedstawienie 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 
Kontynuując swą wypowiedź przypomniał, że treść sprawozdania została dostarczona w 
materiałach na sesję. Czy w tym punkcie ktoś z obecnych chce zabrać głos. 

Zapytań i Uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 9. 



Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy w tym 
punkcie ktoś chce zabrać głos. 

Uwag i zapytań co do treści sprawozdania z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Rudce za rok 2010 nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 10. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok został dostarczony w 
materiałach na posiedzenie sesji. Czy w związku z tym projektem są zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów oraz 1 głos 
wstrzymujący się. Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta przez radnych. 
Uchwała Nr VI/25/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 11. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011 - 2014 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. Czy w związku z 
tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr VI/26/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2011 - 2014 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 12. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 
2011. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VI/27/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Rudka na rok 2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 13. 



Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia 
zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku budżetowym 2012 został dostarczony w 
materiałach na sesję. Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Pan Radny Jan Filipowicz - prosił o wyjaśnienie czy musi być zapis, że z góry „nie". 

Pan Wójt wyjaśnił, że na ten temat było spotkanie wspólne z sołtysami, gdzie zapadło 
stanowisko, że nie będziemy wyodrębniać funduszu sołeckiego. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 

za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Uchwała Nr VI/28/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie nie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku budżetowym 2012 w 
załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 14. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy 

ktoś z radnych w tym punkcie chce zabrać głos. 

Pan Radny Jan Filipowicz prosił o wyjaśnienie czy firma, która robiła kanalizację 
uporządkuje teren. 

Pan Wójt Andrzej Anusiewicz wyjaśnił, że gdzie wystąpiły awarie to nie ma 
problemu. 

Pan Radny Tadeusz Uszyński poruszył ponownie temat suchych drzew rosnących przy 
drodze. 

Pan Wójt wyjaśnił, że sprawa ta niejednokrotnie była zgłaszana. 

Pan Radny Stanisław Zero stwierdził, że równiarka przejechała przez drogę i zrobiła 
skarpę. Teraz jest gorzej jak było. 

Pan Wójt wyjaśnił, że przystąpiliśmy za wcześnie do równania dróg. Równiarka 
ponownie wróci na Niemyje i będzie równała drogi. 

Ad. pkt 15. 
Pan Wójt zwrócił się z zapytaniem - jeżeli ktoś z Państwa ma zbędne kamienie 

prosiłbym o poinformowanie, ponieważ będą nam potrzebne na prace przy stawie. 

Ad. pkt. 10. 
Obrady VI sesji zakończono o godz. 1245 modlitwą „Zdrowaś Maryjo " 

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Wasielewska mgr inż. Bogdan Kresso 


